
Årsmöte i Uppsala Makerspace 2023
26 mars klockan 15:00, i lokalen på Ekeby Bruk 6M samt digitalt via Slack och Google Meet.

§ 1 Mötets öppnande
Matthias Palmér förklarar mötet öppnat 15:12.

§ 2 Frågan om mötets behöriga utlysande
Årsmötet finner mötet behörigt utlyst.

§ 3 Val av ordförande för mötet, mötessekreterare
samt 2 justerare tillika rösträknare
Erik Hansson väljs till årsmötets ordförande.

Christoffer Ramqvist väljs till årsmötets sekreterare.

Till justerare väljs Magnus Blikstad och Aui Rönnemaa.

§ 4 Fastställande av röstlängd
Följande personer närvarar, fysiskt samt digitalt:

35st röstberättigade medlemmar:
Anna Davour
Manuel Umlauf
Carl-Henric Lewander
Frank Hammar
Magnus Blikstad
Kenneth Lideborg
Stephan Lohse
Hugo Sandelin
Rebecca Karlén
Sofia Bryntse
Melina Sundström
Johanna Viker
Joakim Saxe
Eleonor Grenholm
Andreas Jakobsson Golfberg
Karin Hojenberg
Björn Pihlgren



Björn Berg
Torbjörn Forslund
Sergio Sanz
Magnus Krantz
Johan Oelrich
Linus Shoravi
Aui Rönnemaa
David Hennerström
Kiki Kirkbonde
Per Engström
Mårten Markne
Erik Hansson
Christoffer Ramqvist
Björn Engström
Jan Holmberg
Gabriel Fornaeus
Mario Barrero
Kim Karlbäcker

4 personer anslöt efter punkt 6b:
Charlie England
Olle Eriksson
Fredrik Lindroth
Fredrik Kollberg

§ 5 Fastställande av dagordningen
Årsmötet godkänner dagordningen.

§ 6 Behandling av motioner och propositioner
Motion 1, se bilaga:
Motion från Torbjörn Forslund angående oklarheter med utlånad utrustning. Det är ibland
oklart vem som äger utrustning. Förslaget är att upprätta ett system över vem som äger
verktyg som används i föreningen (inte saker i verktygspoolen). Detta skulle inkludera saker
som lånats ut sedan tidigare, och fortfarande finns kvar.
Årsmötet godkänner motionen, och ger styrelsen i uppdrag att ta fram ett system för detta.

Motion 2, se bilaga:
Motion från Emanuel Berg. “En oberoende kommission bör tillsättas för att medla i konflikter
med UMS styrelse och dess medlemmar, samt för att kritiskt granska styrelsens agerande i
de ärendena.”.
Årsmötet avslår motionen.

Inga propositioner inkomna.



§ 7 Ärende om uteslutning av medlem
Matthias Palmér berättar om händelserna som föregick avstängningsärendet i en tidslinje,
bilaga X. Emanuel fick prata om sin syn på ärendet:

Han anser att han byggde labblådehyllan helt själv. Han fick inget tack från Matthias, och när
han lagt det bakom sig och skylten kom upp om regler för hyllan, så ansåg han att det var
fel, på grund av diskussioner som hållts tidigare, och han tog ner den. Sedan blev han kallad
till möte om detta och hotad om uteslutning. Han kom på mötet och blev meddelad om att
han måste respektera styrelsens beslut, och att han skulle bli avstängd om han inte
respekterade att skylten skulle sättas upp. Han accepterade då att bli avstängd. Efteråt
erbjöd sig Emanuel att sätta upp skylten igen, men fick då besked att det var för sent. Han
tycker att det är konstigt att styrelsen gett honom i uppdrag att göra saker för föreningen
såsom att bygga hjälpa till att bygga hylla och vara med i en metallverkstadsgrupp, när
styrelsen sedan sagt att han varit aggressiv.

Björn fick fråga av medlem om hans version om hur Emanuel var fysisk mot honom. Björn
ansåg att Emanuels version var fel, och att han betedde sig mycket mer illa.

Linus Shoravi berättade att ärendet tagit uppskattningsvis 300 h av styrelsens tid under det
senaste året.

Årsmötet gör en sluten omröstning, och 32st röstar för att utesluta Emanuel Berg, 3st röstar
nej. 3 röstade blankt.

Sluten omröstning om hur Emanuel ska uteslutas. 2 alternativ:
- 1 år fr.o.m idag.
- 3 år fr.o.m idag.

I båda alternativen gäller villkoret att om han ska bli medlem igen behöver han ha en
kontaktperson som ledsagare i lokalen på plats.
Resultat: 25st röstar 3 år. 8st röstar 1 år. 3 röstar blankt.

Årsmötet beslutade Emanuel utesluten i 3 år fr.o.m idag, med villkoret att om han önskar bli
medlem igen krävs att han har en kontaktperson som ledsagare i lokalen på plats.

§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse
Matthias Palmér föredrar verksamhetsberättelsen, se bilaga. Årsmötet godkänner den, och
lägger den till handlingarna.

§ 9 Kassa och revisionsberättelse
Manuel Umlauf föredrar den ekonomiska berättelsen, se bilaga. Vi är beroende av bidrag
från kommunen, vi fick 100000:- senaste året, med förbehåll att vi ska hålla aktiviteter för
ungdomar, vilket vi gjort i form av lördagskurser. Vi hoppas på att vi på sikt kan bli
självförsörjande. Den ekonomiska berättelsen läggs till handlingarna.



Matthias Palmér föredrar revisionsberättelsen skriven av Thomas Carlsson och WIlhelm
Rengård. Den läggs till handlingarna.

§ 10 Frågan om avgående styrelsens ansvarsfrihet
Årsmötet beviljar den avgående styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.

§ 11 Val av ordförande samt ledamöter
Magnus Krantz presenterar valberedningens förslag. De föreslår nedanstående styrelse:

Ordförande: Anna Davour

Övriga styrelseledamöter:
Elenor Grenholm
Magnus Blikstad
Manuel Umlauf
Sofia Bryntse
Matthias Palmér
Björn Engström
Gabriel Fornaeus
Christoffer Ramqvist
Linus Shoravi

Årsmötet väljer att anta valberedningens förslag i sin helhet.

§ 12 Val av valberedning
Magnus Krantz, Tomas Snäckerström och Johan Oelrich väljs till valberedning.

§ 13 Val av minst en revisor för det kommande
året
Thomas Carlsson och Wilhelm Rengård väljs till revisorer.

§ 14 Fastställande av budget och medlemsavgift
för det kommande året
Matthias Palmér föredrar styrelsens budget, se bilaga.

Årsmötet fastställer budgeten som den är framlagd.



Medlemsavgifterna beslutas att förbli samma som föregående år.

§ 15 Fastställande av den verksamhetsplan som
lagts fram av den avgående styrelsen
Matthias Palmér föredrar verksamhetsplanen, se bilaga. Vi behöver en aktivitetsgrupp som
kan organisera aktiviteter för föreningen, och attrahera fler labbmedlemmar för att klara oss
ekonomiskt på sikt.

Årsmötet fastställer verksamhetsplanen som den är framlagd.

§ 16 Mötets avslutande
Anna Davour förklarar årsmötet avslutat.


